
Protokół Nr 9/2019 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, 

Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 23 sierpnia 2019 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołów z posiedzeń: 

1) Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego z dnia 18.06.2019r., 

18.06.2019r., 28.06.2019r., 8.07.2019r., 

2) Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich z dnia 16.07.2019r. 

4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2019-2032 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2019 roku 

3) przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Suwalskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej, Podstrefy Gołdap 

4) wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Powiatu Gołdapskiego nieruchomości 

położonej w obrębie 0030 Zatyki stanowiącej własność Gminy Gołdap  

5) regulaminu budżetu obywatelskiego Gminy Gołdap 

6) przystąpienia do realizacji projektu pn. ,,Rehabilitacja medyczna schorzeń kręgosłupa i narządów ruchu 

wśród mieszkańców Gminy Gołdap” 

7) przyjęcia Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020 

8) przyjęcia Wieloletniego programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na lata 2020-2022 

9) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego na dofinansowanie 

zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko–Mazurskiego w 

Brukseli w 2019 r. 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Gołdap oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1  września 

2019 roku 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Gołdap 

12) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu 

13) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydata na ławnika 

14) połączenia Osiedla 5 i Osiedla 6 w Osiedle 5 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału miasta Gołdap na osiedla 

16) rozpatrzenia petycji z dnia 11 czerwca 2019 r. 

17) rozpatrzenia skargi z dnia 8 lipca 2019 r. 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego Pani Zofia Syperek. Powitała członków komisji, pracowników Urzędu i przybyłych gości.  

Do pkt 2  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek przedstawiła porządek posiedzenia. Na prośbę Pani Beaty 

Kołakowskiej Kierownik Wydziału GPO, zaproponowała wprowadzenie do porządku posiedzenia w pkt 4 

w podpunkcie 4) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz 

Powiatu Gołdapskiego nieruchomości położonej w obrębie 0030 Zatyki stanowiącej własność Gminy 

Gołdap.  
Porządek posiedzenia uwzględniający zaproponowaną zmianę został jednogłośnie przyjęty przez 

wszystkie Komisje: 
- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za,  

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 5 za. 
Do pkt 3 



1)  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek zaproponowała przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji Zdrowia, 

Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego z dnia 18.06.2019r., 18.06.2019r., 28.06.2019r., 

8.07.2019r. 

W głosowaniu jawnym członkowie Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego jednogłośnie 6 za przyjęli protokoły. 

2) 

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek zaproponowała przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rozwoju 

Obszarów Wiejskich z dnia 16.07.2019r. 

W głosowaniu jawnym członkowie Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za przyjęli 

protokół. 

Do pkt 4 

1) i 2) 

Pani Edyta Białek Zastępca Skarbnika Gminy Gołdap przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2019-2032 oraz projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2019 roku. Zgłosiła i przedstawiła autopoprawkę 

do projektów uchwał: 

- zwiększenie planu dochodów i wydatków w rozdziale 85149 „Program polityki zdrowotnej” o kwotę 165 

tys. zł w związku ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie zadania inwestycyjnego „Rehabilitacja 

medyczna schorzeń kręgosłupa i narządów ruchu wśród mieszkańców Gminy Gołdap”, 

- zwiększenie planu wydatków w rozdziale 70005 „Gospodarka mieszkaniowa” o kwotę 150 tys. zł 

oraz wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego „Rozbudowa Parków: Kinezyterapeutycznego 

i Zdrojowego…” w związku z zakwestionowaniem części wydatków poniesionych w projekcie jako wydatki 

niekwalifikowalne dotyczące robót budowalnych, 

- zwiększeni plany wydatków w rozdziale 80101 „Oświata i wychowanie” oraz w rozdziale 80103 o kwotę 

138.471,00 zł w związku z ponownym przejęciem i prowadzeniem Szkoły Podstawowej w Jabłońskich.  

Radny Zdzisław Janczuk zapytał o zmiany w planie wydatków w rozdziale 90019 „Wpływy i wydatki 

związane z gromadzeniem środków z opłat kar i za korzystanie ze środowiska”. 

Pani Edyta Białek Zastępca Skarbnika Gminy Gołdap wyjaśniła, że kwotę 100 tys. zł przesunięto między 

paragrafami z pieców c.o., zwiększono wydatki o kwotę 32 tys. zł z przeznaczeniem na piece c.o., 

zmniejszono wydatki o kwotę 23 tys. zł z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków w rozdziale 70005 na 

zmianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego SSSE – 10,5 tys. zł oraz na zwiększenie 

wydatków w rozdziale 90001 na „Monitoring wód jeziora Gołdap” – 12,5 tys. zł.  

Radny Józef Wawrzyn zapytał o zmiany w planie wydatków w rozdziale 70005 – zwiększenie o kwotę 

150 tys. zł w związku z zakwestionowaniem części wydatków poniesionych w projekcie jako wydatki 

niekwalifikowalne dotyczące robót budowlanych. 

Pan Jarosław Duchnowski Kierownik WIK wyjaśnił, że wniosek realizacji inwestycji był szczegółowo 

rozpisany i w związku z wprowadzanymi korzystnymi pod względem użytkowania korektami, część założeń 

ujętych we wniosku nie zostało zrealizowanych. W związku z tym zostały zakwalifikowane jako koszty 

niekwalifikowalne i część środków przekazanych w formie zaliczki należy zwrócić.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2019-2032 z autopoprawką.  

W głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały z autopoprawką.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2019 roku z autopoprawką.  

W głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały z autopoprawką.  

3) 

Pani Beata Kołakowska Kierownik Wydziału GPO przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Suwalskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej, Podstrefy Gołdap.  

Radny Zbigniew Makarewicz zgłosił wątpliwości co do przyszłości gruntów przeznaczanych pod tereny 

produkcyjno-składowe, w przyszłości może okazać się, że będą potrzebne do zagospodarowania pod drogę.   



Pani Beata Kołakowska Kierownik Wydziału GPO powiedziała, że nigdy nie był zgłaszany problem, czy 

potrzeba zagospodarowania tych gruntów pod drogę – obwodnicę.  

Radny Zbigniew Makarewicz zapytał, czy jest podmiot zainteresowany kupnem tych gruntów. 

Pani Beata Kołakowska Kierownik Wydziału GPO odpowiedziała, że napływały zapytania ze strony 

przedsiębiorców działających na terenie Podstrefy dot. sprzedaży przez gminę wspomnianych gruntów. 

Z inicjatywy przedsiębiorców występuje się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu, aby była możliwość sprzedaży gruntu. 

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego większością głosów 5 za, 

1 wstrzymujący,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

4) 

Pani Beata Kołakowska Kierownik Wydziału GPO przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Powiatu Gołdapskiego nieruchomości 

położonej w obrębie 0030 Zatyki stanowiącej własność Gminy Gołdap. 

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

5) 

Pani Justyna Charkiewicz Kierownik Wydziału WKS przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

regulaminu budżetu obywatelskiego Gminy Gołdap. Poinformowała, że projekt uchwały został poddany 

konsultacjom społecznym. Przedstawiła raport z przebiegu konsultacji społecznych oraz zestawienie 

zgłoszonych uwag do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

6) 

Pani Justyna Charkiewicz Kierownik Wydziału WKS przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do realizacji projektu pn. ,,Rehabilitacja medyczna schorzeń kręgosłupa i narządów ruchu 

wśród mieszkańców Gminy Gołdap”.  Zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w § 2 podpunkty będą 

brzmieć następująco:  

„1) dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej – 351 526,00 zł,  

2) dotacja celowa z budżetu krajowego – 40 034,00 zł, 

3) wkład niepieniężny prywatny po stronie partnera projektu (Samodzielny Publiczny Zakład Pielęgnacyjno-

Opiekuńczy w Gołdapi) – 22 000,00 zł.”.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.  

W głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały z autopoprawką.  

7) 

Pani Justyna Charkiewicz Kierownik Wydziału WKS przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

Poinformowała, że projekt uchwały został poddany konsultacjom społecznych. Przedstawiła raport 

z przebiegu konsultacji społecznych.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  



- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

8) 

Pani Justyna Charkiewicz Kierownik Wydziału WKS przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Wieloletniego programu współpracy Gminy Gołdap z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na lata 2020-2022. Poinformowała, że projekt uchwały został poddany konsultacjom 

społecznym. Przedstawiła raport z przebiegu konsultacji społecznych.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 5 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

9) 

Pani Justyna Charkiewicz Kierownik Wydziału WKS przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego na dofinansowanie 

zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko–Mazurskiego 

w Brukseli w 2019 r.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 5 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 5 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

10)  

Pani Róża Popławska specjalista ds. obsługi Rady Miejskiej przedstawiła i omówiła projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Gołdap oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1  września 2019 

roku.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

11) 

Pan Jarosław Duchnowski Kierownik Wydziału WIK przedstawił i omówił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Gołdap.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

12) 

Pan Jarosław Duchnowski Kierownik Wydziału WIK przedstawiła i omówił projekt uchwały w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

13) 

Pan Józef Wawrzyn Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił i omówił projekt uchwały 

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydata na ławnika. Zaproponował kandydatury na 

członków zespołu: Zofia Syperek, Janina Pietrewicz, Józef Wawrzyn.  

Kandydaci na członków zespołu ds. zaopiniowania kandydata na ławnika wyrazili zgodę na 



kandydowanie.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający zgłoszone 

kandydatury. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

14) i 15) 

Pani Róża Popławska specjalista ds. obsługi Rady Miejskiej przedstawiła i omówiła projekt uchwały 

w sprawie połączenia Osiedla 5 i Osiedla 6 w Osiedle 5 oraz projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie podziału miasta Gołdap na osiedla. Poinformowała, że projekty uchwał zostały poddany 

konsultacjom społecznym, w wyniku których nie zostały zgłoszone uwagi.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie połączenia 

Osiedla 5 i Osiedla 6 w Osiedle 5. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie podziału miasta Gołdap na osiedla.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

16) 

Pan Zbigniew Makarewicz Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił i omówił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 czerwca 2019 r. 

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

17) 

Pan Zbigniew Makarewicz Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił i omówił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 8 lipca 2019 r. 

Przewodnicząca Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 3 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie 6 za,  

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 za 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Do pkt 5 

Radny Zbigniew Makarewicz zwrócił się z prośbą, aby wszystkie zarządzenia Burmistrza Gołdapi były 

sukcesywnie zamieszczane na BIP Urzędu Miejskiego. Zwrócił się z prośbą do radnych Rady Miejskiej 

o zapisywanie się do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która obecnie składa się jedynie z trzech 

członków. Zaproponował inicjatywę nasadzenie drzew przez radnych Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodnicząca Komisji 

   /-/  Róża Popławska       /-/ Zofia Syperek 

 

 

 


